
 
 
 

 

 
 

Brno, Plotní 554/69, Komárov, PSČ 602 00              IČO : 04838998 

 
Zápis z I. zasedání Rady a Výboru KS JMK 

konaného dne 9. června 2018 v 17,30 hodin v Brně, Plotní 69 
 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, členové výboru – A. 
Polášková, Ing. J. Albrecht, Ing. Z. Koláček, omluvena – I. Drobiličová 
Kontrolní komise: V.Vytrhlík, omluveni: J. Bayer, Ing. J. Bareš 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: Mgr. M. Nečasová (zástupce), M. Kelner (zástupce) 
OO Brno: R. Valeš, Ing. J. Nocar 
OO Břeclav: V. Vytrhlík,  J. Novotný - omluven 
OO Hodonín: R. Bartošík, omluven J. Bayer 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Soukup 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, M. Kročil (zástupce)      
                                                                                       
Program:  
1. Zahájení  
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
4. Plnění usnesení z XXVII. zasedání Rady (písemná zpráva Ing. D. Malá) 
5. Pokladní zpráva a návrh rozpočtového opatření (I. Drobiličová) 
6. Inventarizace majetku - písemná zpráva a kontakty (R. Valeš) 
7. Informace o činnosti KS JMK od minulého zasedání Rady KS  (Ing.R.Novotný) 
8. Informace o přípravě 8. KV MORAVIA 2018 a klubové výstavy (Ing.R.Novotný) 
9. Návrhy na schválení pracovních komisí a IT týmu (Ing. R.Novotný)  
10. Návrh složení výstavního výboru MORAVIA 2018 (Ing. D. Malá) 
11. Informace ke GDPR – konkludentní souhlas a souhlasy se zpracováním údajů na web KS 
JMK (Ing. D. Malá) 
12. Diskuse 
13. Usnesení 
14. Závěr                                                                                                                                       
                                                                                                                               
Body jednání: 
 
1. Zahájení -  jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. 
 
2. Schválení programu zasedání    
Bez připomínek. 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program I. zasedání Rady KS JMK. 

 

Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 



Hlasování: Pro  10           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou 
schválena Ing. D. Malá (hlasování Pro 10). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. 
Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 10). Usnesení bylo přijato. 
 
4. Plnění usnesení z XXVII. zasedání Rady  
Bod přednesla jednatelka KS JMK Ing. D. Malá. 
Nedořešené body a usnesení z minulých zasedání Rady KS JMK:  
- Krmivo od De Heus – navrženo, aby OO Brno dostalo částku 2800 Kč za podej krmiva na 

MORAVII, dále OO Brno upřesní rozdíl mezi fakturovaným a skutečným množstvím 
krmiva, R. Valeš doloží, za co lze krmivo nyní prodat (prodá P. Buček, Ivančice) a poté se 
dále dořeší na dalším zasedání Rady. Informaci na zasedání rady podal R. Valeš s tím, že 
př. L. Hanuš prodal krmivo za cca 9 tisíc, zbytek se přemístí do prodejny do Ivančic, až se 
rozprodá, bude se tato záležitost projednávat Radou dál, úkol trvá do prodeje zbytku 
krmiva a Oblast Brno poté navrhne způsob řešení vzniklého rozdílu. Dále bude 
projednáno v bodu 7. programu XXVII. zasedání Rady KS. K tomuto bodu sdělil R. 
Valeš, že už je téměř vyřešeno, do konce dubna 2018 bude zbytek krmiva doprodán, vše 
pak dořešit na dalším zasedání Rady. K tomuto R. Valeš informoval, že P. Buček se 10. 6. 
2018 vrátí z lázní, pak bude dořešeno. Info na příštím zasedání Rady. 

 
- Inventarizace majetku KS JMK 

- dřívější usnesení k tomuto bodu: Rada bere na vědomí seznam pořízeného majetku KS 
JMK v létech 2015 – 2017 jako podklad pro následnou fyzickou inventarizaci tohoto 
majetku a ukládá OO provést fyzickou inventarizaci majetku (Brno – J. Sec, Znojmo – 
Ing. R. Novotný, Vyškov – Ing. F. Vlček, Blansko – Ing. Bareš, termín do 24. 2. 2018. Na 
dnešním zasedání Rady jednotliví zodpovědní podali informace ke zjištěním v rámci 
fyzické inventarizace majetku KS JMK. Blansko má jen koberec na králičí hop, nic víc 
nemají. Ve Znojmě proběhla fyzická inventarizace se závěrem, že majetek je v souladu 
s fakturovaným. OO Vyškov má uskladněny výstavní klece - 100 děr holubů, 100 děr 
králíků, 45 podlážek a králičí hop. OO Brno – inventura bude 27. 3. 2018 v Ivančicích. 
Poté do 30. 3. 2018 pošle Brno výsledek inventury krajského majetku. 
Rada ukládá OO zaslat stanovisko z hlediska úhrady za dopravu klecí pro účely KV 
(vlastních i krajských) do 24. 2. 2018. Dosud nesplněno!!!  Na XXVII. Zasedání Rady KS 
projednáno v samostatném bodu programu (bod 9.).  
R. Valeš sdělil, že nemá zatím z důvodu nemoci J. Sece písemný soupis majetku za OO 
Brno. Výstavní fundus a další majetek je spočítán, ale není zřejmé, co je oblasti Brno a co 
Krajského sdružení. Vedena krátká diskuse o způsobu uskladnění a druhu zjištěného 
majetku. Ještě nějaké klece jsou v Ořechově z roku 2015. Oblasti Brno bude zaslán 
fakturační seznam majetku KS z let 2015, 2016, 2017, pošle R. Novotný, termín 
neprodleně. R. Jirásek navrhl udělat v Brně inventuru všech klecí, které jsou potřeba na 
KV. Totéž by mohly učinit i okresy Hodonín a Břeclav. Klece musejí být kompletní, 
včetně podlážek, kozenek atd. Poslední schválené usnesení: Rada KS požaduje 
dopracovat inventární soupisy majetku KS ve vztahu k OO Brno do termínu 31. 5. 2018. 
Odpovídá R. Valeš. 
Na I. zasedání Rady KS JMK dne 9. 6. 2018 sdělil R. Valeš, že bude dořešeno po návratu 
P. Bučka z lázní (výstavní fundus je uložen ve skladu u P. Bučka). Dořešení tohoto bodu 
odloženo na další zasedání Rady KS 18. 8. 2018. 

 



- Návrh na zpracování loga KS JMK - Rada schvaluje záměr vytvoření loga KS JMK pro 
účely propagace KS, odpovídá D. Malá, termín do 31. 5. 2018.  Ing. D. Malá na I, 
zasedání Rady KS JMK informovala, že je v jednání s grafičkou. Informace bude 
podána na dalším zasedání Rady KS 18. 8. 2018. 

 
- obnovení 2 ks bannerů KS JMK (uvedení nových webových stránek), odpovídá J. Sec. 

Termín do 20. 6. 2018 (do prvního použití v roce 2018 – JM dožínky Boskovice 2018). 
Nutno zjistit, kde bannery jsou – J. Sec. Na XXVII. zasedání sděleno R. Valešem, že 
bannery jsou ve skladu v Oslavanech u P. Bučka Na I. zasedání Rady KS JMK 
dohodnuto, že budou vyhotoveny dva nové bannery s logem JMK pro Břeclav a 
Hodonín. Další variantou je zhotovení 6 ks nových bannerů KS JMK a 2 ks bannerů 
JMK. Bude zjištěna cenová nabídka na vyhotovení bannerů a současně podán dotaz  
na KÚ JMK, zda bannery zde nedělali. Případně i dotaz na dotace na vyhotovení 
těchto bannerů ze strany JMK. Odpovídá: D. Malá, termín do 31. 7. 2018.  

 
5. Pokladní zpráva a návrh rozpočtového opatření  

Z důvodu omluvené neúčasti ekonomky KS JMK I. Drobiličové uvedl tento bod Ing. R. 
Novotný. Sdělil, že každé zasedání Rady bude zařazen bod „Čerpání rozpočtu KS JMK“. 
Dále sdělil, že dokud nebude ve spolkovém rejstříku zapsáno nový výbor KS JMK, 
spravuje účet KS JMK R. Jirásek. Ve čtvrtek 14. 6. 2018 si pokladnu a účetnictví KS 
převezme I. Drobiličová za účasti Ing. J. Albrechta. 
Diskuse byla vedena k těmto položkám rozpočtu: 
- u  Ing. R. Novotný informoval o položce 38 – podpora výstav v kraji, kde je 
rezervována částka 150 tisíc Kč.  Způsob čerpání bude probíhat dle zpracovaného návodu 
s názvem „Způsob čerpání finančních prostředků KS JMK na výstavy v rámci 
jednotlivých územních organizací (okresů, oblasti) v roce 2018“, včetně tabulky čerpání 
finančních prostředků a vzoru smlouvy o reklamě. Tyto materiály budou rozeslány 
společně s tímto zápisem z I. Zasedání Rady KS JMK. Ing. R.  Novotný upozornil, že 
min. 10 tisíc Kč z těchto financí bude ošetřeno smlouvou o reklamě na KV MORAVIA 
Brno 2018 mezi KS JMK a příslušnou organizací pořádající danou výstavu, a to z důvodu 
vyúčtování dotace od JMK. 
Dále dle položky 33 schváleného rozpočtu každá OO obdrží 1000 Kč za účast na CVMK 
v Olomouci. 
Dle položky 35 – CV Lysá n.Labem – Mistrovství okresů ČR  bude proplaceno klecné 
soutěžícím – (7x kolekce) x sekce = 21 kolekcí, ale pouze za podmínky, že OO bude 
soutěžit ve všech třech odbornostech. Peníze budou vyplaceny následně na základě 
vyúčtování každou OO k rukám I. Drobiličové. 
Položka 61 - výstavní fundus – nutno nakoupit krmítka na MORAVII – Ing. R. Novotný 
navrhl nákup 2 ks krmítek pro holuby na MORAVII – vystavovatelé by je zaplatili, Ing. J. 
Nocar prověří možnost nákupu za výhodnější cenu 5000 ks těchto krmítek z Číny, 
dále je nutno nakoupit podlážky na drůbežářské klece na MORAVII, dále folii pod klece – 
cca 5 ks. Ing. J. Albrecht navrhl udělat ceník na zapůjčení klecí od organizací a tím je 
zainteresovat k zapůjčení výstavního fundusu z kraje. 
Položka 62- občerstvení pro organizátory – diskutováno o stávajících možnostech 
(př.Rohrer nebo př.Varta), požádat o předložení návrhů – menu a finanční požadavky, 
počet lidí odhadnout dle údajů zpracovaných I. Drobiličovou,  občerstvení je nutno dělat 
zvlášť pro organizátory a zvlášť pro návštěvníky (toto v řešení s Veletrhy Brno).  

Dále byl projednán návrh na rozpočtové opatření (ROP), kterým se řádek 37 – ocenění 
nejlepších chovatelů JMK  se navyšuje o částku 2541,- Kč (za grafický návrh medailí a 
diplomů pro oceněné), celková částka na tomto řádku po ROP 13.541,- Kč.  



Návrh na usnesení:  Rada schvaluje rozpočtové opatření 6/2018, kterým se navyšuje rozpočet 
řádku 37 schváleného rozpočtu (ocenění nejlepších chovatelů JMK) o částku 2541 Kč, tento 
zvýšený výdaj bude dokryt z řádku 80 schváleného rozpočtu – rezerva. Toto ROP bude 
promítnuto do rozpočtu KS JMK na rok 2018, odpovídá I. Drobiličová. 
Hlasování: Pro 10           Proti:    0              Zdržel se: 0    ROP bylo schváleno. 
   
6. Inventarizace majetku  
Bod odložen na další zasedání Rady KS JMK – viz bod 4. Plnění usnesení. 
Návrh na usnesení:  Rada bere na vědomí odložení bodu „Inventarizace majetku“ na další 
zasedání Rady KS JMK (18. 8. 2018).  
Hlasování: Pro  10           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
  
7. Informace o činnosti KS JMK od minulého zasedání Rady KS   
 - informaci podal Ing. R. Novotný, Výbor KS JMK řešil administrativní záležitosti 
související se zápisem do spolkového rejstříku po volbách do KS JMK, bylo dokončeno 
vyúčtování dotace KS JMK a zahájena příprava na podání žádosti o prodloužení memoranda 
mezi KS JMK a JMK na další období (podařilo se dostat do neziskových organizací 3. 
kategorie, nemělo by se nás týkat opatření – snížení podpory pro neziskové organizace). 
Návrh na usnesení:  Rada bere na vědomí zprávu o činnosti KS JMK od výročního zasedání 
Rady KS.  
Hlasování: Pro 10           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
   
8. Informace o přípravě 8. KV MORAVIA 2018 a klubové výstavy na KV MORAVIA 
2018 
- z důvodu předchozího projednání tohoto bodu v rámci schůze Výboru KS JMK konané 
bezprostředně před I. zasedáním Rady KS JMK již podrobně tento bod nebyl řešen, Rada KS 
JMK byla informována o závěrech z jednání Výboru KS JMK (podrobnosti viz zápis ze 
schůze Výboru KS JMK dne 9. 6. 2018). 
Návrh na usnesení:  Rada bere na vědomí informaci o přípravě 8. KV MORAVIA 2018 a 
klubových výstav v rámci této výstavy. 
Hlasování: Pro  10           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
   
9. Návrhy na schválení pracovních komisí a IT týmu   
- z důvodu předchozího projednání tohoto bodu v rámci schůze Výboru KS JMK konané 
bezprostředně před I. zasedáním Rady KS JMK již podrobně tento bod nebyl řešen. 
Návrh na usnesení:  Rada bere na vědomí složení následujících pracovních komisí a IT týmu 
takto: 
propagační komise – Ing. D. Malá (OO Brno) - předseda, Z. Lejsek (OO Vyškov) – 
místopředseda, ostatní okresy (Blansko, Břeclav, Hodonín, Znojmo) dodají do 17. 6. 2018 
jména jejich zástupce v této komisi (zaslat e-mailem na mail KS JMK – 
cschksjmk@seznam.cz), jinak zastupuje předseda OO. 
pozvánka s plakáty již objednány v časopisu Chovatel, od září 2018 budou k dispozici plakáty 
na výstavy a burzy, je třeba, aby členové výboru a krajských sekcí zajistili jejich zveřejnění na 
těchto akcích, propagace pro oblast Slovenska zajistí Z. Lejsek (vypomůže Polášková + 
Žuffa), pro Polsko – Ing. J. Albrecht s př. Wiedrem, pro oblast Rakouska – Ing. D. Malá s V. 
Vytrhlíkem (Mikulov), pro oblast Maďarska – po jednání s maďarským svazem jednáno o 
sponzorování  De Heus.  
komise pro práci s mládeží – J. Rovenský (OO Hodonín) - předseda, dále M. Judas (OO 
Břeclav), M. Velan (OO Brno), ostatní okresy (Blansko, Vyškov, Znojmo) dodají do 17. 6. 



2018 jména jejich zástupce v této komisi (zaslat emailem na mail KS JMK – 
cschksjmk@seznam.cz), jinak zastupuje předseda OO, 
činnost komise bude koordinována Výborem KS s důrazem na pořádání KV MCH, okresních 
a krajského kola Olympiády.    
tým „IT MORAVIA“  - bude pracovat pod gescí jednatelky KS JMK, vedoucí týmu J. Cásek 
(OO Brno), k němu nutno doplnit 4 spolupracovníky. 
Za OO Vyškov L. Kosová, ostatní okresy (Blansko, Brno, Břeclav, Hodonín, Znojmo) dle 
jejich možností doplní do 17. 6. 2018 jména jejich zástupce v této komisi (zaslat emailem 
na mail KS JMK – cschksjmk@seznam.cz),  
Hlasování: Pro  8           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
10. Návrh složení výstavního výboru MORAVIA Brno 2018  
- z důvodu předchozího projednání tohoto bodu v rámci schůze Výboru KS JMK konané 
bezprostředně před I. zasedáním Rady KS JMK již podrobně tento bod nebyl řešen. 
Návrh na usnesení:  Rada bere na vědomí následující složení výstavního výboru MORAVIA 
Brno 2018: 
Ředitel výstavy: Ing. Radek Novotný 
I. zástupce ředitele: Ing. Josef Albrecht 
II. zástupce ředitele: Jaroslav Bayer 
Jednatelka výstavy: Ing. Dagmar Malá 
Ekonom výstavy: Ilona Drobiličová 
Hospodář –koordinátor (správce pavilonu): ……………. bude doplněno 
Sekční hospodáři: za drůbež –  
                                 za králíky –  
                                 za holuby –        
                                 za exoty – 
Přihlášky, katalog: Ing. Dagmar Malá, Pavel Promberger, Jiří Cásek 
Hlavní garanti:  

- drůbež: Alena Polášková 
- holubi: Ing. Josef Albrecht 
- králíci: Ing. Zdeněk Koláček¨ 
- okrasné ptactvo, exoti: Josef Hon 

 
Občerstvení: ………………………………. v řešení 

Propagace:  Ing. Dagmar Malá, Zdeněk Lejsek 
Výzdoba pavilonu: Ing. Dagmar Malá 
Doprovodný program:  

- králičí hop:  Lada Šípová 
- ……. 

Dále bere na vědomí stanovené úkoly k výstavnímu výboru takto: 
Nutno doplnit obsazení sekčních hospodářů, odpovídají předsedové krajských sekcí 
s preferencí chovatelů Brněnska. Termín zaslání jmen sekčních hospodářů na mail KS 
JMK do termínu 9. 7. 2018. 
Hlavní garanti za sekce – na každý den nutno stanovit zástupce hlavních garantů a dále určit 
pomocné garanty.  Seznam jmen zaslat na mail KS do termínu 31. 8. 2018. Odpovídají 
hlavní garanti (předsedové krajských sekcí). 
Krajskou folii nechat na MORAVII, nepoužívat na jiné výstavy.  
Hlasování: Pro 10           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 



11. Informace ke GDPR – konkludentní souhlas a souhlasy se zpracováním údajů na 
web KS JMK  
Bod uvedla Ing. D. Malá a vzhledem k předchozímu projednání tohoto bodu na schůzi 
Výboru KS JMK již nebyl dále rozváděn. Přítomní členové Rady a Výboru KS JMK 
podepsali formulář Souhlas se zpracováním osobních údajů pro potřeby webových stránek KS 
JMK. Připravené materiály v elektronické podobě pro účel GDPR byly společně se zápisem 
ze schůze Výboru KS JMK konaného dne 9. 6. 2018 rozeslán jednotlivým účastníků a 
omluveným. 
Návrh na usnesení:  Rada bere na vědomí informace podané jednatelkou KS JMK D. Malou 
ke GDPR v rámci KS JMK, OO a ZO. Současně byl poskytnut v elektronické podobě členům 
Rady KS JMK formulář pro souhlas se zpracování osobních údajů pro účel vedení webových 
stránek chovatelskými spolky a dále vzor konkludentního souhlasu pro účely chovatelských 
výstav. 
Hlasování: Pro  10           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno. 
 
12. Diskuse 
- žádné další příspěvky nebyly podány. 
 
13. Usnesení a závěr:  přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
 
                                           
                                                                                                     ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                           předseda KS JMK 


